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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„A Kormány miért nem kezeli partnerként a Gazdatanácsokat? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A korábbi egyértelműen politikai pártokhoz köthető mezőgazdasági „érdekvédelmi”
szervezetek (MAGOSZ, MOSZ) mellett megjelent egy valóban független gazdaszervezet is .
Felháborodottan veszem észre, hogy a kormány sem, szakmai egyeztetések, sem pedi g
szaktörvények előkészítésének során nem tekinti őket tárgyalópartnernek .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért mostohák Önöknek a valóban helybe n
élő családi gazdálkodók érdekeit képviselő Gazdatanácsok?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 7 .
Tisztelettel :
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